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Deis 42 companys convocáis, deis quais ni ha- 
via 22 de sindicáis, hi assistiren 15, excusant-se 
4 company s.

El Dr. Saruromà, président de la Secció Co
marcal, obra la sessió i fa la presentació deis de
legáis del Conseil del Sindicat, i cedeix la presi- 
dència al Dr. Puig i Sais.

El Dr. Puig i Sais, glosa l’obra del Sindicat, 
posa de manifest els avantatges positius que el 
Sindicat, ha lograt ja per la classe, analitza i evi
dencia els seus diferents aerveis, Mutual, Caixa 
de Beneficencia, etc. i acaba convidant a tots els 
companys de la comarca que s’inscriguin a les fi- 
leres del Sindicat, déposant tota qüestió local ço 
que ha de redundar en profit de tots.

El Dr. Sicart, glosa la Mutual Médica, el Sin- 
dicat i les obres d’aquest.

El Dr. Andreu es plany de que a les reunions del 
Sindicat, hi assisteixin els forans en una propor- 
ció mes gran que els metges de la capital, i fa 
ressaltar la conveniéncia de que s’hi sumin també 
aquests darrers.

El Dr. Puig li contesta que aquest és el desig 
vehettn-nt del Sindicat.

E l Dr. Rabadá planteja la qüestió de la ciutat 
de Tarragona, hi intervenen els Drs. Barceló i 
Andreu fent vots per arribar a una fórmula d’ar- 
monia

A propcsta del Dr. Andreu, el Dr. Puig i Sais 
prega ais interessats que hi intervinguin.

Intervé el Dr. Battestini, fent protestes de res
pecte al Sindicat.

l-’.l Dr. Barceló presenta una fórmula concreta 
d’arranjament.

El Dr. Sanromá, président de la Secció, declara 
que abans de procedir a lo sollicitât peí Dr. Bar- 
celó cal estudiar-ho detingudament.

El Dr. Battestini, accepta el fons de la pro
posta del Dr. Barceló.

El Dr. Soler, .rebutja tota intervenció en aquest 
assumpte.

El Dr. Barceló explica al Dr. Soler l’abast de la 
pnoposició que ha fet, que no és altre que amb- 
dues parts interessades es treuneixin amb el Sin- 
dicat per a buscar la sol-lució definitiva.

El Dr. Soler després de les explicacions del com
pany Barceló, rebutja novament.

El Dr. Rabadá s’adhereix̂  a les manifestacions 
del Dr. Barceló i creu que el company Soler po
dría acceptar.

Ü1 Dr. Alea pensa que el company Soler no ha 
d'acoeptar, considérant que peí camí de les Co
missions difícilment s’amriba a una solució.

Irrtervenen insisíint en llurs punts de vista els 
Drs. Andreu, Battistini i Barceló i els Drs. Si
cart i Puig i Sais.

Finalment el Dr. Veciana diu que no cal buscar 
la sol-lució en Comissions que difícilment portarien 
a res práctic, que la sol-lució ja la tenim, que 
es confií l’assumpte a una informado del Con
seil del Sindicat i que aquest procuri informar-se 
escoltant totes les parts neutnals.

El Dr. Puig i Sais dóna per acceptada la pro
posta Veciana.

Seguidament íes firmen un bon nombre de sol- 
licituts per la Mutrual Médica, i s’aixeca la reunió 
que s’ha sostingut dins de la major equanimitat, 
fent vots per a arribar amb la cooperado del Sin- 
dict, a la sollució armónica per tots desitjada.

De la de Manresa

Reunió

El día 2 de Febrer, a les 11 i mitja del matí, en 
el local del Laboratori Químic Bacteriológic del 
partit té lloc la reunió de la Secció Comarcal de 
Manresa, convocada pel Conseil del Sindicat, i 
a la que hi assisteixen 20 companys d’aquella Co
marca.

El Dr. Puig i Sais, explica l’objecte de les visi
tes a les Seccions Comarcals, glosant la paraula 
“pastoral” amb que foran íin día batejades. Se
guidament explica la tascafeta pel Sindicai, ¿s 
avantatges ja obtinguts i lo molt que resta a fer 
en benefici de la classe, per ço que demana l’apoi 
i la cooperado de tots.

Seguidament parla el Dr. Sicart el qual fa una

exposició detallada de la Mutual, la seva finali- 
tat, la seva obra i el seu funcionament.

El plante jen algunes petites qüestions locáis 
que es resolen totes satisfactóriament.

S’obté un crescut nombre de sol-licituts per la 
Mutual Médica i s’aixeca la reunió dintre el més 
gran esperit de companyerisme i entusiasme.

Una volta celebrada la reunió, els représentants 
del Sindicat que foren els Drs. Puig i Sais, Pré
sident, Tomás Busquets, Secretari i Josep Molí, 
Tresorer i el représentant de la Mutual, Dr. Si
cart, président, foren obsequiáis amb un esplén- 
dit ápat al Hotel Mundial, en el qual assistiren 
més de 30 comensals i en el que va refermar-se la 
bona companyia.

El Président de la secdó, Dr. Aróla fou molt 
félicitât per l’éxit dé la reunió i per la seva tasca 
en profit de la classe.


